
Ter attentie van de gemeenteraad: 

 

 

         Waalre, 29-5-2019 

 

 

Betreft: verkeersmaatregelen sluipverkeer Waalre-dorp. 

 

 

Geachte raadsleden, 

 

 

Hierbij wil ik u laten weten dat ik, samen met het overgrote deel van mijn buurtgenoten, het erg 

waardeer dat er inmiddels een constructief en weldoordacht plan is om het sluipverkeer uit de 

woonstraten van Waalre te weren. 

Tijdens de inloopavond zag ik duidelijk dat de maatregelen van de “Denktank” tot doel hebben om 

de forens te ontmoedigen om van de hoofdwegen af te wijken. Hierbij is goed in het oog gehouden 

dat voorgenomen plannen niet zorgen voor verplaatsing van overlast naar andere straten. 

Op dit moment heeft het overgrote deel van de bewoners in de kern van Waalre last van onveilige 

verkeerssituaties, luchtvervuiling en geluidsoverlast. 

Naar mijn idee weegt de veiligheid en leefbaarheid van onze gemeente zwaarder dan het feit dat we 

soms een straat om moeten rijden voor een boodschap. 

Vanwege de complexiteit van de verkeersproblematiek en de aanhoudende groei bij Brainport en 

ASML is het belangrijk om NU in actie te komen. Met de momenteel nog beschikbare subsidie van 

de provincie is het  mogelijk om toe te werken naar een oplossing die voor alle bewoners positief 

uitpakt. Er is al te lang gewacht om dit alsmaar groter wordende probleem aan te pakken. 

 

Vriendelijke groet, 

 

 

 

 

 

  


